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§ 31 
Protokoll från pensionärsrådet  
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 22 mars 2017. 

 

Särskilt uttalande  
Ledamoten Kerstin Aggefors m. fl. (S), ledamoten Martin Michel m.fl. (MP) 

och tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) lämnade följande särskilda  

uttalande:   
 

Pensionärsrådet lämnar i detta protokoll några viktiga synpunkter som vi hoppas 

förvaltningen kan genomföra snarast. 

 

1. Kontakta SISAB för att undersöka om en del av utrymd förskola (på 

grund av mögel) med adress Västerby backe nr 13 kan användas 

temporärt eller på längre sikt för gympa på liknande sätt som finns i 

Akalla. Idag har pensionärerna i Rinkeby inget passande gym i sin egen 

stadsdel. Om inte detta går så bör förvaltningen undersöka andra 

möjligheter. Viktigt för att hålla våra 60+: are vid god hälsa. 

 

2. En ökande hälsorisk för äldre är olika former och grader av 

demenssjukdomar. De dementa som bor ute i samhället utan att vara 

kända av myndigheter, riskerar att fara illa på olika sätt. Hemtjänst-

utförarna har ofta bristfällig kunskap i hantering och bemötande av 

demenssjuka. Rådet önskar att förvaltningen i samband med framtida 

upphandlingar av hemtjänstverksamhet, ser till att sådan kunskap 

efterfrågas i anbudsunderlaget och avtalen. 

 

3. Rådet påpekar att inredningen i förvaltningshusets reception är illa 

utformad för äldre. Sittbänkarna är för låga och därmed svåra att resa sig 

upp ifrån samt saknar armstöd. Förvaltningen bör omgående i samråd 

med pensionärsrådet byta ut någon eller några av sittbänkarna mot nya 

dito som är bättre avpassade för handikappade, rörelsehindrade och äldre 

personer. 

 

 

 

 

  


